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Poznaniacy zamieszkujący obszar dzielnicy Wola zlokalizowany pomiędzy ulicami

Ska|skiego, 5 stycznia, Lotnicza, Dąbrow§kiego popżez nasze stoważyszenie pzesyłają Panu

poapisarią pzez sienie petycję. Składając swój podpis pod tym dokumentem mieszkańcy Wyrażają

swój Wielki sprzeciw, który dotyczy Wprowadzanych na siłę zmian komunikacyjnych forsowanych

przez Miasto Poznań oraz Radę osiedla Wola. Petycja jest głosem Wzbużonych i niezadowolonych

mieszkańcóW, którzy Wnioskują o pilne zablokowanie planowanych prac związanych z

UrUchomieniem W tej części osiedla strefy TElvlPo 30,

Petycję podpisało aż 556 mieszkańcóW. Proszę uv\rzględnić faK, źe na tym terenie znajduje

się łącznie tylko 384 domy, z czego 35 to budynki niezamieszkałe lub W remoncie i których

właściciele ze względów oczywistych pod petycją nie mogli się podpisaó, Zbiórkę podpi§óW

mie§zkańcy plzeprowadzali jUż W okresie Wakacyjnym, gdzie niestety, nie Wszystkich

zainteresowanych ze v,rzględu na sezon urlopowy moźna było jeszcze zastać W domach, Analizując

liczbę osób, ttory"n póopi"y znajdują się na listach można przyjąć, że średnio z jednego

zamieszkałego domu uzyskano na dokumencie około ,1,6 podpisu, Generalnie Widać, źe skal,]

niezadowole;ia z podejmowanych pżez miasto działań odnośnie Uruchomienia W tej części

dzielnicy Wola strefy TEMPo 30 jest ogromna,

Prosimy pamiętać, że to Rada osiedla Wola Wystąpiła do Miejskiego lnżyniera Ruchu o

przedstawienie propozycji zmian komunikacyjnych na osiedlu, Nie zlobili tego mieszkańcy, Radni

pęed podjęciem swojej decyzji nie prowadzili z mieszkańcami rozmóW na temat swojego pomysłu,

nie wysłucńali głosóW osób, których zmiany miały bezpośrednio dotyczyć, a Kólzy już Wcześniej

wyrazali swoją negatywną opinię na temat projektowanych zmian i od października 2o2o roku

pzedstawiali je bezpośrednio Zarządowi Rady osiedla Wola jak róWnieź Panu Prezydentowi,

Niestety pomimo splzeciwu osób zamieszkujących teren Wyznaczony ulicami skalskiego, 5

stycznia, Lotniczą, Dąbrowskiego W trakcie analizowania W/W projektu Rada osiedla i tak go

pżegłosowała W 202] roku.

swoje niezadowolenie z proponowanych zmian komunikacyjnych róWnież Wyraziły firmy,

które prowadzą na określonym powyżą obszaęe dzielnicy swoją działalność gospodarczą, Plotest

mieszkańcóW otzymał róWnież poparcie Parafii Rzymskokatolickiej działającej na Woli,

ośWiadczenia podpisało łącznie aź 33 podmioty gospodarcze oaz palafla, Są to Widoczne z ulic



zakłady, firmy, sklepy oraz instytucje, lnformacje celowo nie były zbierane od małych, często

jednoosobowych firm, które funkcjonują, ale nie posiadają nawet szyldu informującego o

prowadzeniu W lokalu działalności,

Pani Monika Borowicka - Prewicz pzedstawicielka Gabinetu Prezydenta Miasta na Wizji, W

trakcie spotkania rozpoczynającego konsultacje społeczne odnośnie proponowanych zmian

komunikacyjnych na Woli W dniu 9 czeMca shłierdziła, że ,, ", Jezeli będą same negatywne

roz,lriązania to myślę, że będzie to powód do myślenia co dalej jakby z tą organizacją ruchu i w

t<torą stronę jakby pojśó," W zaistniaĘ sytuacji Panie Prezydencie prosimy pżyjąć tą ogromną ilośó

podpisów złozonych pod petycją przez mieszkańcóW, których proponowane zmiany mają

bezpośrednio dotyczyójako negaty,vne głosy i bardzo duży sprzeciw,

Prosimy Panie Prezydencie o poważne potraktowanie spżeciwu mieszkańcóW i ostateczne

Wycofanie się z forsowanego projektu, Prosimy pamiętać, że zawsze najważniejszą opinią jest

zjanie stałych mieszkańcóW ito o nich W pierwszej kolejności należy się troszczyć,

Wiemy róWnież, że na realizac)ę tego pomysłu Rada osiedla Wola jUż pzesunęła W swoim

budżecie środki finansowe pżeznaczone Wcześniej na remont ulic i chodnikóW W kwocie około

98.o0o,0o pln. Jesteśmy częścią dzielnicy, która jest strasznie niedoinwestowana, W okolicy

mieszka Wiele osób sta§zych olaz dzieci. To dla ich bezpieczeństwa prosimy je§zcze W tym roku

budżeiowym pzekierować zablokowaną kwotę na pilne remonty np, chodnikóW, Ulic, ośWietlenia,

Liczymy, że Pana Wsparcie pozwoli nam uniknąć sytuacji, W Wyniku której niewykoFzy§tane

98.ooo,oo Rada osiedta będzie zmuszona na koniec roku oddać do budżetu miasta jako tzw,

środki niewykorzystane.

Panie Prezydencie prosimy powiadomió mie§zkańcóW dzielnicy za pośrednictwem naszego

stowazyszenia o podjętej pżez Pana ostatecznej decyzji odnośnie Uruchomienia W naszej okolicy

strefy Tempo 30. Prosimy o pzesłanie swojego postanowienia na adre§ naszej §iedziby,

Z poważaniem
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1. Petycja
2, Lista podpisóW mieszkańcóW - łącznie 556 podpisy ( stron 22)

3, ośWiadczenia firm - łącznie 33 oświadczenia ( stron 33)
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My niźej podp san rnieszkańcy oS edla Wo a sk]adar.y na Pana ręce petycje Z Wnioskiem
o zatrzymanie Wszelklch prac zm erzających do Wprowadżenia zn] an W organizac] ruchu na
Woli porn ędży u cam] Loln cza ska sk ego, 5 Stycznia Dąbrowskiego

Dotychczasowe działanla podjęte W urzędach podegłych Panu Plezydeniowi nie były
przygoiowywane na prośbę miesżkańcóW dzielnicy tylko na prośbę Rady osiedla Wola
Miesżkańcy do te] pory nie znają nawet celowośc procedowania tych zm an

Prośbę swo]ą argumentujer.y:

1 Na stronie internetowej Stowarzyszenia Wo na Wola iest dostępny rapoń przekazany
stowarzyszeniu przez Komendę Wojewódzką Polic] W Poznaniu Wydz]ał Ruch!
Drogowego, Z rapońu Wynka, że na obszarże dze]ncy gdzie jest planowane
Wprowadzen e przez miasto zmian W organizac]i luahv przez okres 6 lat doszło ty ko
do jednego Wypadku 8 kolizj] drogowych

2 Ne plzeprawadzono dokladnej ana zy ]ak zachawąą się M/prowadzone zmlany W
przypadku Wprowadzenia dodalkowego duzego ruchU pojazdóW na uliczk os]edla W
przypadku uruchom enia połaczen a ulic 5 stycznia z ullcą Wojtu ani§ - Karpińskiej z
ulcą Łobzenicką

3, obecny okres Ze Wzgędu na epdemię covld-19 powoduje że konsultacje
bezpośrednie n]e są moziwe, Duża cześć mieszkańcóW dzeln]cy to osoby starsze,
Ne da Wszystk ch taka forma zaproponowanych konsultacji jest dostępna i

akceptowa na

4, lMarny Wątp]]Wośc co do transpalentności prżeprowadzonych W ten sposób
konsu]tacii. Ne rozumierńy towarzyszącej tym działan on] presj] cza§u oraż tempa
Wprowadzan]a żmian

5 Mając na uwadze znikomą iośc Zdarzeń drogowych na naszym obsżarże Woli
|ważamy że Wprowadżenie ploponowanych zm]an ]est równoznaczne z
Tnarnowan em ŚrodkÓW samorżądowych ktÓre n-]asto Paznań moze pzeznaczyc na
nne pilne cele ułatw ające życie n-] esżkańcom.

Liczyrny na Pana pomoc i prezydencką nlerwencję W zakres e Wstrzyrnania prac żW ążanych
Z Wprowadzen]er. zm an ofga| zaąl ruchu na Wo , porn ędzy Ullcami Lotnicża, Skalskiego, 5
stycznia Dąbrowskiego,
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